

4D3N

# KUCHING THE CITY OF CATS

## TOUR HIGHLIGHTS

- Sarawak Cultural Village - A unique award-winning living museum offering an excellent introduction to local cultures and lifestyles
- Semenggoh Nature Reserve - by far the biggest Orangutan Rehabilitation Centre in Sarawak
- Jong's Crocodile Farm - World's First Tomistoma Breeding Farm
- Sarawak Sunset River Cruise - Offers a rich panoramic view of the city

Sarawak Cultural Village

## BRIEF ITINERARY

### DAY 1 KUL - KUCHING - DAMAI BEACH (L/D)

- Cat Museum
- Free at own leisure at Damai Beach
- Overnight at Damai Beach Resort

### DAY 2 DAMAI BEACH - KUCHING (B/L/D)

- Sarawak Cultural Village
- Kuching City tour
- Overnight at Pullman Kuching

### DAY 3 KUCHING - SIBURAN - KUCHING (B/L/D)

- Semenggoh Nature Reserve
- Jong's Crocodile Farm
- The Borneo House Museum
- Kuching Sunset River Cruise Dinner
- Overnight at Pullman Kuching

### DAY 4 KUCHING - KUL (B)

- Free and leisure

#### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

## TENTATIVE FLIGHT DETAILS - SUBJECT TO CHANGE

DAY	FLIGHT	ROUTING	TIMES
1	MH2520	KUL/KCH	1100/1245
4	MH2513	KCH/KUL	1345/1525

## MEALS

- BBQ Dinner at Damai Beach
- Seafood Lunch
- Sarawak Tribal Food
- Hakka Cuisine
- Sunset River Cruise Dinner



Jong's Crocodile Farm



River Cruise  
Sunset Dinner



4天3夜

## 古晋猫城

### 行程亮点

- 砂拉越文化村 - 一座马来西亚著名且非常具有特色，更获过奖的生活博物馆
- 实蒙古野生动物保育中心 - 迄今为止砂拉越最大的人猿保育中心
- 杨氏鳄鱼园 - 世界首个马来长吻鳄培育园
- 砂拉越日落河游 - 可欣赏城市全景风景



### 简要行程

**第一天 吉隆坡 - 古晋 - 达迈海滩** (午/晚餐)

- 猫博物馆
- 在达迈海滩自由活动
- 入住达迈海滩度假村

**第二天 达迈海滩 - 古晋** (早/午/晚餐)

- 砂拉越文化村
- 古晋市区游
- 入住古晋铂尔曼酒店

**第三天 古晋 - 新生村 - 古晋** (早/午/晚餐)

- 实蒙古野生动物保育中心
- 杨氏鳄鱼园
- 婆罗洲博物馆
- 古晋日落河游与晚餐
- 入住古晋铂尔曼酒店

**第四天 古晋 - 吉隆坡** (早餐)

- 自由活动

### 暂定航班资讯

天	航班	航线	时间
1	MH2520	KUL/KCH	1100/1245
4	MH2513	KCH/KUL	1345/1525

### 餐饮

- 在达迈海滩的烧烤晚餐
- 海鲜午餐
- 砂拉越部落美食
- 客家美食
- 古晋日落河游晚餐

### 条规:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览<https://www.applevacations.my/web/terms.php>

